

《单词百科:shanxi是什么意思?shanxi怎么发音?shanxi的解释和用法》

英语单词shanxi是什么意思?shanxi怎么读?shanxi怎么发音?美加网为您整理了shanxi的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



shanxi怎么读

shanxi的读音:[' ʃ ɑ : n ' ʃ i :]

shanxi的意思

1、山西（位于太行山以西、黄河中游以东）；

shanxi的相关词组

1、county in Shanxi province 山西省县

2、Shanxi province 山西省；陕西省；

shanxi的双语例句

1、Shanxi province is also confronted with enormous challenges from aging of population.

同样,山西省也面临着人口老龄化的巨大挑战.

2、The boundary between Shanxi and Shaanxi is the Huanghe River.

山西和陕西以黄河为界.

3、We broke through countless enemy encirclements and blockades until we finally reached northern Shanxi.

我们突破了敌人无数次的包围和封锁,最后到达陕北.

4、This chaotic warrior was born in the hill-cradled town of Pao An, north Shanxi.

这个乱世的豪杰生在陕西北部群山环抱的保安镇.

5、A NEW SPECIES OF THE GENUS DELIA FROM SHANXI, CHINA (DIPTERA: ANTHOMYIIDAE)

山西省地种蝇属一新种 (双翅目:花蝇科)

6、Then Xinzhou North tower on the board:'suo yue Shanxi Province. "

再就是忻州北城楼上的匾额:“晋北锁钥.”

7、Yanshanian strongly peraluminous intrusive rocks occur sporadically in the Hebei-Shanxi-Liaoning area.

燕山期强过铝质侵入岩零星出露于冀晋辽地区.

8、Shanxi Coal Group vice president of SU Qing government attended the forum.

晋煤集团副总经理苏清政出席座谈会.

9、In October 1935 the Red Army reached northern Shanxi.

一九三五年十月红军到达陕北.

10、Shanxi mountains throughout, beautiful natural scenery is rich in resources.

山西名山大川遍布, 自然风光资源丰富优美.

11、He retorted, 'shaanxi or Shanxi, aren't they about the same? "

他说: “ 陕西同山西, 不是差不多 吗? ”

12、Middle-aged , tall and thin, he looked the typical Shanxi farmer.

他是 中年人, 瘦高个儿, 是典型的山西农民的样子.

13、ST nine rounds, Qingdao alkali industry, Shanxi liquor Stops sign one hour.

ST九发 、 青岛碱业 、 山西汾酒停牌一小时.

14、After Christianity being spreaded to Shanxi , many schools are having organized.

基督教传入山西后, 在山西创办了不少学校.

15、In 221 BC, in Shanxi Province there was a poor scholar.

公元前221年, 山西有一位穷书生.

以上是美加网为您整理的shanxi怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于shanxi的

用法、shanxi的释义、shanxi的相关详情请点击: <https://dict.tjqzz.com/shanxi>